
NAVIJALI SMO V PLANICI 

 

ČETRTEK, 17. marec 

Bilo je zelo zelo v redu, zelo dobro vzdušje in zelo dobra 
organizacija. Razplet tekme bi moral biti malo drugačen.                                                
Niki Zorec, 9. a 

Vzdušje je bilo fenomenalno, pri kričanju smo tudi pretiravali. 

                                                                   Gašper Juvan, 9. b 

 

Ogromno je bilo ljudi in videlo se ni skoraj 
nič.  

                                                                                                        
Vid Rotar, 9. b 

Vzdušje je bilo super pa še vreme je bilo 
lepo. 

                                                                                                         
Julia Ferjančič, 9. b 

 

Vzdušje je bilo fantastično. Veliko 
veselja, vpitja. V četrtek nas je bilo 
okoli 20.000 gledalcev oz. navijačev. 
Bili smo na tribuni. Vse smo videli zelo 
dobro. Pri dajanju avtogramov so bili 

vsi skakalci prijazni. Najbolj sem bila 
vesela avtograma Petra Prevca. 
Zastav v Planici ni manjkalo, prav tako 
tudi navijanja ne. Videli smo, kako je 
Kasai skakal na svoji petstoti tekmi. Ko 
je pristal smo vsi navijači naredili 
telemark. Dobil je še manjšo majico za 
svojo hčerko. Bil je zelo vesel. Celo 
nekaj besed je povedal v slovenščini.  

Videli smo tudi ostale naše junake. Ne 
samo tiste, ki so skakali. Ko se je 
končala tekma so se vsi skakalci zbrali na odru. Peter Prevc je pozdravil navijače: » 
Kako ste kaj?« Seveda smo vsi začeli kričati. Potem so v šotoru vsi naši skakalci 
dajali avtograme. 



Ko smo odšli domov, so bili na 
cesti zastoji. V eni uri smo 
naredili 150 metrov. Bilo je 
fantastično, super… Ne da se 
opisati z besedami tega vzdušja 
in tega občutka, čustev, ki smo 
jih v Planici doživeli.  

Neža Juvan, 6. a 

 

PETEK, 18. marec 
Sončno petkovo jutro morda za nekatere ni bilo nič 
posebnega, vendar za navijače slovenskih orlov in 
drugih odličnih skakalcev- letalcev, je bil to še en 
dan navijanja v Planici, dolini pod Poncami. 
V Planico sva se skupaj s starši odpravile nekaj 
čez deveto uro zjutraj. Ob 11. uri smo prispeli v 
Kranjsko goro, od tam pa smo se peš podali v 
Planico. 
Spremljali smo kvalifikacije in videl padec skakalca 
Simona Ammanna, ki mu je na žalost onemogočil 
polete v naslednjih dneh. Slovenski orli pa so bili 
več kot odlični. V finalni seriji je Anže Lanišek 
končal na 35. mestu, Anže Semenič na 27., Jurij 
Tepeš na 14., Peter Prevc na 2. in Robert Kranjec 
na odličnem prvem mestu! Spremljali smo še 
slavnostno podelitev, kjer smo skupaj z 
zmagovalcem Robertom Kranjcem in z našimi orli 
ponosno zapeli slovensko himno!    

                                                                                      
Ana Lavrin, Nives Moneta, 7. a 

 

V Planici je bilo veselo vzdušje. Bilo je okoli 22.500 
ljudi. Ko je poletel kakšen naš skakalec je bilo zelo 
dobro vzdušje. Ko je Robert Kranjec zmagal so 
zastave plapolale v Planici.  

 

 
 
 
 
 

 



 

SOBOTA, 19. 3. 2016 

 Bilo je res odlično. Naši so skakali zelo dobro. Videlo 
se je zelo slabo zaradi gneče.  

Marko Škara, 8. a 

NEDELJA, 20. 3. 2016 

Bilo je super, ampak zelo slabo se je slišalo. Vsi smo 
se zabavali. Bilo pa je tudi neprijetno, ker je bilo 

veliko alkoholiziranih ljudi. 

Nana Pavšek, 7. b  

 

Od doma smo se proti Planici odpravili že ob 4.45 uri, 
saj smo se hoteli izogniti gneči na cesti z Jesenic 
proti Planici. Avto smo pustili v Kranjski Gori in se v 
dolino pod Poncami odpeljali z avtobusom, ki je bil 
poln slovenskih navijačev. Čeprav smo na cilj prišli 
eno uro in pol pred začetno serijo, je okoli letalnice 
stalo že veliko ljudi, zato sem si hitro izborila prostor 
ob ograji, nasproti prostora, kamor prihajajo skakalci 
po skoku, in tam stala približno širi ure.  

Vzdušje je bilo vrhunsko. 33.000 ljudi je stalo okoli 
letalnice in z zastavami ter z bučnim navijanjem 
spremljalo skakalce, še posebej glasni pa smo bili ob 

skoku naših skakalcev. Za še boljšo 
popestritev dneva pa sta Peter Prevc in Robert 
Kranjec zasedla prvo in drugo mesto. Ob 
koncu tekmovanja so sledile podelitve, kjer 
smo kar trikrat slišali himno v čast najboljšemu 
skakalcu na svetu   ̶ Petru Prevcu, ki je poleg 

prvega mesta osvojil še mali in veliki kristalni 
globus, in jo tudi zapeli.  

Iti v Planico in v živo  navijati za naše orle je 
bila nepozabna izkušnja, ki se je bom 
spominjala še dolgo, še posebej zaradi Petra 
Prevca, ki je v letošnji sezoni dobil vse 
nagrade, ki se jih je dalo dobiti, in po 
čudovitem vzdušju, ki je nastal zaradi zvestih 
slovenskih in tudi tujih navijačev. 

Urška Urankar, 9. a 

 

 



Zanimivosti o Petru Prevcu: 

 "Ni me strah, ko so otroci na zaletišču skakalnice ali sredi skoka, bolj me je 

strah, ko so na poti, "  je o svojih strahovih spregovorila mama Julijana.  

 Rodil se je prvi kot edinec, nato pa je dobil še dva brata in dve sestri. 

 Šolal se je na Ekonomski gimnaziji Franceta Prešerna v Kranju. 

 "Otroci naj vedo, da jih dom vedno čaka, tudi če se jim kaj zalomi," je dejal oče 

Petra Prevca 

Vira: nova24TV, iskreni.net 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                     

 

»MOJI« SMUČARSKI SKOKI  

Smučarske skoke sem redno začela spremljati v 6. razredu, prej sem si ogledala le 
skoke  naših skakalcev, še pred tem pa se sploh nisem zanimala zanje. Za 
spremljanje skokov me je navdušil moj oče, ki jih sam spremlja že zelo dolgo. Na 
začetku so se mi skoki zdeli dolgočasni, ko pa sem se počasi vživela v njih, so 
postajali iz leta v leto boljši; v 7. razredu sem uspela starša celo prepričati, da smo šli 
v Planico; čeprav je bilo vreme slabo, sem vseeno uživala. Zdaj pa že tri sezone 
vsako leto hodimo v Planico. 

Urška Urankar, 9. a 

 

 

Avtorici fotografij: Ana Lavrin, 7. a, in Urška Urankar, 9. a 

 



 

 

 

 

 

ROBERT KRANJEC 
 

V Planici je bil Robert Kranjec 
v četrtek, 17. 3.,  na 3. mestu, 
v petek, 18. 3.,  na prvem, v 
nedeljo, 20. 3.,  na drugem v 
soboto, 19. 3.,  pa je s sloven-
skimi orli na ekipni tekmi 
osvojil odlično drugo mesto!  
 
 

ROBI NA KRATKO 

Kaj najraje pijete?  
»Donat, ker je dober in ker je dober tudi za športnika, saj vsebuje veliko železa.« 
 
Kaj najraje jeste? 
»Rad jem vse, dobesedno. Zdaj prehrano prilagajam tekmovanjem, ko sem zunaj se-
zone, rad pojem tudi testenine, klobaso, krompir. Edina stvar, ki je ne maram, je 
žolca.« 
 
Pa znate tudi kaj skuhati? 
»Seveda. Kuham vse, od testenin do mesa. Vse, kar si zaželite. Tudi štrudelj spe-
čem, če je treba. O tem, ali je dobro in kako dobro je, pa boste morali vprašati druge, 
ne mene (smeh).« 
 
Kaj vas resnično sprošča? 
»Dobra glasba, masaža, obisk bioenergetika, potovanja in vožnja z motorjem. Pono-
sen sem na svojega BMW-ja, ki ima ne samo odličen, ampak fantastičen Akrapovi-
čev tekmovalni izpuh. Z motorjem uživam in  se z njim sproščam na dirkališču.« 
 
Kakšno glasbo poslušate? 
»Odvisno od razpoloženja. V predalu imam večinoma rok glasbo. Blizu mi je vse, od 
skupin Siddharta, Dan D, Metallica in naprej. Na USB-ključkih imam večinoma so-
dobno, moderno pop glasbo, tako da je moj okus resnično raznovrsten, predvsem pa 
je to odvisno od trenutka in počutja.« 

»Ko sedim na vrhu zaletišča v Planici in ko se umirim, poslušam navijače. Vedno. 
Tam je narava tako lepo naredila prostor, da se dejansko slišijo do vrha zaletišča. In 
dajejo mi moč, energijo, resnično so mi pomembni.« . 

 
Vir: (http://govori.se/traci/domaci-traci/obiskali-smo-sampiona-roberta-kranjca/ )  

http://govori.se/traci/domaci-traci/obiskali-smo-sampiona-roberta-kranjca/

